

火星售票系統「身心障礙席」傳真訂購表單

請以正楷清晰的字跡詳細填寫後傳真至 (02) 2503-6911

傳真訂票者需與身心障礙證件持有人相同，並限購一場 (2張票券，含陪同者)。

Ver.202301

傳真日期：_____ 年 ____ 月 ____ 日

姓名：_____

性別：☐男 ☐女

身份證字號：_____

聯絡電話：H() _____ O() _____

傳真：_____

行動電話：_____

E-MAIL：_____

寄送地址：☐☐☐ _____

演出日期	時間	節目名稱	票別	原價 (單張)	小計 NT\$	數量	合計金額
			身心障礙者				
			陪同者				

(請勾選) 身心障礙者： ☐ 有乘坐輪椅(輪椅席區限乘坐輪椅使用) ☐ 無乘坐輪椅

總金額：_____ + 50元 (郵資/手續費) = _____ 元 ©(需加付郵資/手續費)

ATM 匯款帳號：

身障者姓名：	身分證字號：	換發日期：	鑑定日期：
請黏貼有效證件 (身心障礙證件 - 正面影本) (務必清晰 / 辨識度不清者 本公司恕無法接受訂單)		請黏貼有效證件 (身心障礙證件 - 背面影本) (務必清晰 / 辨識度不清者 本公司恕無法接受訂單)	

傳真訂票者，無法指定座位，本公司一律從正中間開始選位，若正中間座位已滿，改選左右兩邊。

備註：

- 所有預購按傳真至本公司之先後次序處理，惟本公司不保證此傳真訂票，絕對可取得票券；如遇所訂購之票券售完此交易視同無效，確認有票後，本公司將以"限時掛號"寄出。
- 表格資料錯誤、闕漏、無法辨識與未傳真身心障礙證件(或證件過期)，恕不予受理。節目演出當天需憑同一身心障礙證件驗證進場(陪同者不可持票單獨入場)，證件不符，恕無法進場。
- 身心障礙票券僅接受傳真訂購，每一張傳真僅限購身心障礙優惠票一張與陪同票一張。身心障礙席以場方規定區域 (輪椅席區限乘坐輪椅及必要陪伴者1人使用) 與座位配位銷售，售完為止，票價依場方規定之優惠票價銷售。
- 票券本身內含代徵娛樂稅，為合法正式憑證，如需核銷，請妥善保管存根聯，恕不開立其它購票證明單。

已確認並同意遵守上述相規定：_____ (簽名)

火星售票客服電話：(02)2501-1911

Mars Ticket「Disabled seats」Fax Order Form

Please fill in clearly with neat handwriting and fax to (02) 2503-6911 in detail.

Fax bookings must be made by the same individual as the holder of the disability identification card, limited to one event (2 tickets, including companions).

Ver.202301

Fax Date: _____ (year) / _____ (month) / _____ (day)

Name: _____ Gender: ☐ Man ☐ Woman ID Card/Passport No.: _____

Phone: H() _____ O() _____ Fax: _____

Mobile Phone: _____ E-mail: _____

Delivery Address: ☐ ☐ ☐ _____

Show Date	Time	Activity Name	Ticket Type	Price	Subtotal NT\$	Quantity	Total
			Disabled people				
			Disabled accompaniment				

(Please check) Disabled people:

☐ Have a wheelchair (Wheelchair seating areas are only accessible by wheelchairs) ☐ No wheelchair use

Total: _____ + NT\$50.00 (Postage/handling charges) = NT\$ _____

◎ (Additional postage/handling fee required)

ATM Remittance Account:

Disabled Person's Name:	Replacement Date:
ID Card/Passport No.:	Identification Date:
Please paste valid certificate (Disability certificate - front photo) (It must be clear/unrecognizable, our company will not be able to accept the order)	Please paste valid certificate (Disability certificate - photocopy of the back) (It must be clear/unrecognizable, our company will not be able to accept the order)

For fax bookings, seat selection is not available. Seats will be assigned starting from the center. If center seats are fully booked, seats on the left or right will be assigned instead.

Remark:

- All pre-orders processed in the order of receipt via fax to our company, however, we do not guarantee that this fax booking will definitely secure tickets; in the event of the ordered tickets being sold out, this transaction will be considered void. Once ticket availability is confirmed, our company will dispatch them via 'limited-time registered mail'.
- Forms with incorrect, incomplete, illegible information, or those not accompanied by faxed disability documentation (or expired documentation) will not be processed. On the day of the event, entry verification requires presenting the same disability identification used for booking (companion tickets cannot be used for individual entry); failure to present matching documentation will result in denied entry.
- Disabled tickets are only available for purchase via fax. Each fax order is limited to one discounted disabled ticket and one accompanying ticket. Disabled seating is sold based on venue-designated areas (wheelchair seating area limited to wheelchair users and one necessary companion) and seat coordination until sold out. Ticket prices are sold at the discounted rate determined by the venue.
- The tickets themselves include an entertainment tax and serve as legal formal certificates. For verification purposes, please keep the stub properly; no other ticketing proof will be issued.

Confirmed and Agreed to Adhere to the Above Terms and Conditions: _____ (Signature)

Service Phone : (02)2501-1911